

# 通告

## 中心內部裝修暫停開放

為保持中心安全和舒適環境，本中心已安排工程公司進行內部維修工程，將於 2021 年 8 月 30 日至 2021 年 9 月 30 日 暫停開放。

請各會員注意，於施工期間，本會仍接受電話諮詢服務、緊急個案輔導服務及處理食物派發的安排，詳情請致電 2792 4980 或 2701 8986。

不便之處，敬請原諒！

西貢婦女服務發展中心

2021 年 8 月 28 日

**28<sup>th</sup> August, 2021**

## **NOTICE**

### **Temporary Closed of the internal maintenance**

**In order to maintain a safety and comfortable environment for the centre, we have arranged for an engineering company to carry out internal maintenance works. The centre will be temporarily closed from 30/8/2021 -30/9/2021.**

**Please noted the during the construction period, we still accept special arrangement for telephone enquiry, emergency counselling service and food distribution. For details, please call 2792 4980 or 27018 986.**

**We apologize for any inconvenience caused.**